
Gerrit Praasterink: 

 

“Meer gelegenheid voor sportieve en culturele dingen”  
 

Begin november bracht de 13-jarige Gerrit Praasterink een bezoek aan de 

gemeenteraad van Lansingerland en viel direct met zijn neus in de politieke 

boter, want het werd een bijzondere vergadering. Er stond een debat op de 

agenda over het BING-onderzoek (Bureau Integriteit Nederlandse 

Gemeenten) naar het functioneren van een wethouder en er werd een nieuw 

raadslid geïnstalleerd. Gerrit mocht aan de raadstafel naast CDA-

fractievoorzitter Claudia Fűss zitten en kon dus voor het eerst van zijn leven 

een echte raadsvergadering volgen. Gerrit keek zijn ogen uit naar zoveel 

ambiance, de raadsleden die met stapels papier (de raadsagenda) voor zich 

zaten, het publiek, de aanwezige pers en de burgemeester met zijn 

ambtsketen. Af en toe fluisterde Claudia Fűss iets in het oor van Gerrit om 

uit te leggen hoe zo’n vergadering in zijn werk gaat. Zij vertelde hem dat een 

raadslid een betoog houdt en dat andere raadsleden hem in de rede mogen 

vallen (met een deftig woord zeg je dan interrumperen). De burgemeester is 

de voorzitter van de gemeenteraad en bepaalt de gang van zaken tijdens de 

vergadering. 

 

Oudste kind  

Gerrit is het oudste kind van de familie Praasterink. Hij heeft nog een 

broertje Evert (zes jaar) en twee jongere zusjes, Guurtje (negen jaar) en 

Marjet (11 jaar). Gerrit zit in de tweede klas VWO van de Christelijke 

scholengemeenschap Melanchthon in Schiebroek. Hij heeft een open, slimme 

uitstraling en spreekt zelfs al redelijk Brits-Engels. Tot voor kort volgde hij 

de gemeentelijke politiek niet echt maar, zoals hij zelf zegt, meer de 

landelijke politieke gebeurtenissen, zoals de spannende verkiezingen in 

september  jongstleden en natuurlijk de coalitieonderhandelingen van de 

VVD en de PvdA. Hij luisterde dan bijna elke avond naar de radio waar 

duidelijk werd uitgelegd hoe het met de onderhandelingen tussen de beide 

partijen stond. Op school werd tijdens de Engelse les alles over de 

Amerikaanse verkiezingen verteld. Dat vindt hij jammer, hij had liever dat de 

Nederlandse politiek werd behandeld. Hoe kwam Gerrit in de CDA-bankjes 

terecht? “Tijdens de braderie in het centrum van Berkel bezocht ik de CDA-

marktkraam. Ik vertelde daar dat ik later in de politiek wilde en 

geïnteresseerd ben in het werk van de gemeenteraad. De fractievoorzitter van 

het CDA, Claudia Fűss,  was daar ook en zij nodigde mij direct enthousiast 

uit om eens een raadsvergadering bij te wonen. Dat vond ik wel leuk, maar 

natuurlijk moest ik eerst mijn ouders om toestemming vragen. Zij 

reageerden ook enthousiast en toen zat ik in de raad. 

 

CDA-genen 
Gerrit heeft de politiek niet van een vreemde. Zijn vader is actief lid geweest 

van de CDA-jongerenafdeling (CDJA) en heeft onder meer in het bestuur van 

het CDA in Brabant-Oost gezeten. Zowel zijn overgrootvader als zijn 

grootvader naar wie Gerrit is vernoemd, zijn beiden jarenlang CDA-

wethouder geweest in Helmond. Gerrit kan zich zijn naamgenoot nog goed 



herinneren en lijkt in gedachten als hij zegt: “Vorig jaar september is mijn 

grootvader helaas overleden. Hij heeft niet alleen voor het verenigingsleven, 

maar ook politiek heel veel voor Helmond betekend. Hij was van 1978 tot 

1990 gemeenteraadslid voor het CDA. Na een raadloze periode van vier jaar 

werd hij in 1994 herkozen voor de door hemzelf opgerichte lokale partij 

Ondernemend Helmond. De partij kreeg drie zetels in de raad en mijn 

grootvader werd wethouder van financiën. Vervolgens bleef hij voor de partij 

raadslid tot 2006. Niet alleen in de politiek, ook in het verenigingsleven was 

hij actief en zette in 1978 met anderen de schouders onder het feest 

'Helmond 800' waarmee de stad haar 800-jarig bestaan vierde. Hij was mede 

grondlegger van de carnavalsvereniging in de Oranjebuurt, was actief in de 

hockey- en tenniswereld en had diverse functies in de ondernemerswereld 

als eigenaar van Assurantiekantoor Praasterink. Voor zijn maatschappelijke 

inzet werd hij in 1998 koninklijk onderscheiden als Ridder in de Orde van 

Oranje Nassau. De hele familie was trots. Het was een gezellige en fijne 

grootvader, ik moet nog veel aan hem denken”. 

 

Studeren 
Voorlopig moet Gerrit nog studeren en zijn VWO-diploma halen. Hij weet nog 

niet welke vervolgstudie hij daarna gaat doen, maar de politiek lijkt hem wel 

wat. Gerrit: “Ik heb het nu een keer van dichtbij meegemaakt en zou wel 

zoiets als mevrouw Fűss willen doen, dus geen fulltime baan, maar wel mee 

kunnen beslissen over bijvoorbeeld sport, cultuur en woningbouw. Ik vind 

trouwens dat de gemeente niet te veel moet bouwen, het moet ook een beetje 

landelijk blijven. Ik zou ook willen dat er meer sport en cultuur in de 

gemeente komt, bijvoorbeeld landelijke wedstrijden of een museum waarin 

de bewoners de historie kunnen zien van de drie dorpen die nu samen de 

gemeente Lansingerland vormen. 

 

Sportief 
Gerrit tennist bij TOEG in Rotterdam en traint op dinsdag en op vrijdag. Hij 

zou het leuk vinden om binnenkort eens met een toernooitje mee te doen om 

te zien of hij de theorielessen en praktijkoefeningen ook op het centre-court 

kan laten zien. Daarnaast leest hij graag, zowel fictieboeken, bijvoorbeeld de 

serie Eragon, als non-fictie, zoals "De vos van de Biesbosch". Wekelijks leest 

Gerrit de 7Days en soms leest hij ook de krant. Hij luistert veel naar de radio 

en niet alleen muziek, maar ook nieuwszender radio 1. Eens per dag naar 

het nieuws luisteren is er dan ook zeker bij. Op dit moment heeft hij het idee 

om in de toekomst een echte DJ te worden, zoals bijvoorbeeld Armin van 

Buuren. Tenminste: als hij dat kan combineren met de politiek. Verder 

speelt Gerrit heel graag spelletjes op zijn Ipod of de Ipad van zijn ouders. Ook 

is hij veel met muziek bezig. Hij volgt momenteel zowel zangles als pianoles. 

Daarnaast heeft hij een draaitafel om muziek op de computer te mixen en 

ook te componeren. Deze zomer is hij naar een zangkamp geweest. 

Gedurende dat kamp heeft hij niet alleen zanglessen gehad, maar ook een 

eigen liedje gemaakt dat is opgenomen in een studio. Als afsluiting van het 

kamp hebben alle kinderen hun liedje live gezongen. Kortom, Gerrit is naast 

zijn school heel bedrijvig en een voorbeeld voor zijn broertje en zusjes. Zijn 



zij een beetje trots op hem? Gerrit: ”ze zeggen het niet, maar ik denk het 

wel.” 

 

Nick Steenkamp 

 


